



Mötesprotokoll 3 – 2014/2015

Maskinteknologisektionens sektionmöte

Sammanträdesdatum: 2015-05-12

Tid: 18:30 Plats: C305

Närvarande medlemmar: Se bilaga.

Övriga närvarande: Se bilaga.

Protokollförare:

/Dennis Forslund

Justeras:

/Mattias Thorwid

/Erika Möller

/Clara Danielsson



§ 1 Inledande formalia

Föredragare: Mattias Thorwid

§ 1.1 **Mötet öppnas**

Mattias Thorwid förklarar mötet öppnat klockan 18:41 den 12 maj 2015 i C305.

§ 1.2 **Val av mötesordförande**

Till mötesordförande väljs Mattias Thorwid.

§ 1.3 **Mötets behörighet**

Kallelsen har varit ute i 7 dagar innan mötet och föredragningslistan i 7 dagar. Mötet är behörigt.

§ 1.4 **Val av protokollsekreterare**

Till mötessekreterare väljs Dennis Forslund.

§ 1.5 **Val av protokolljusterare**

Till justerare väljs Erika Möller samt Clara Danielsson tillsammans med mötesordförande.

§ 1.6 **Adjungeringar**

Övriga närvarande enligt bilaga adjungeras in med närvaro-, förslags- samt yttranderätt men utan rösträtt.

§ 1.7 **Föregående mötesprotokoll**

Protokollet från sektionmöte 4 verksamhetsåret 2014/2015 läggs till handlingarna.

§ 1.8 **Fastställande av föredragningslista**

Föredragningslistan godkänns.

§ 1.9 **Publicering av protokoll på internet**

Samtliga mötesdeltagare ger sitt tillstånd att protokollet publiceras på internet.



§ 2 Anmälningssärenden

§ 2.1 Styrelsen 2014/2015

Föredragare: Maskinteknologsektionens styrelse

Maskinteknologsektionens styrelse rapporterar att de gemensamt sedan föregående sektionsmöte har: Deltagit på styrelseausgående med Teknologkåren samt hållit i expen. Styrelsemöten, planerat överlämning och avtackning.

Mattias Thorwid, Ordförande, rapporterar att han sedan föregående sektionsmöte har: Kallat styrelsemöten, kallat till SM5, skrivit handlingar och deltagit backhäf.

Dennis Forslund, Vice ordförande, rapporterar att han sedan föregående sektionsmöte har: Skrivit reglemente, jobbat med överlämning, jobbat med Luleå stadsmara och deltagit m-banketten.

August Naij, Kassör, rapporterar att han sedan föregående sektionsmöte har:

Sara Kafi, Sekreterare, rapporterar att hon sedan föregående sektionsmöte har:

Jennifer Davidsson, Utbildningsbevakningssamordnare, rapporterar att hon sedan föregående sektionsmöte har:

Philip Sundström, PR-/infoansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionsmöte har:

Alexander Lyckebo, Utlåningsansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionsmöte har:

Thomas Sahleström, Alumnansvarig, rapporterar att han sedan föregående sektionsmöte har:



Lisa Andersson, Arbetsmiljökvalitetsansvarig, rapporterar att hon sedan föregående sektionmöte har:

Johan Backlund, Arbetsmarknadskontakt, rapporterar att han sedan föregående sektionmöte har:

Frågor från medlemmarna:

§ 2.2

Teknologkåren

Föredragare:

Kårstyrelsen rapporterar följande: Har haft valborg (brasan spärngdes inte), haft överlämning till nya styret, söker folk till LARV, HSSO, Kommunikationsstrateg, UvO, Talman, vice talman, internrevisor.

Kommande event: Omtenta, Kårbanketten 23 maj, Tenta-p, Avslutningsfestival 5 juni. Tackar för året som sektionkontakter.

§ 2.3

Subgrupper & Utskott

Föredragare: Representanter från 6M, Julius, Pi, Xp-M, MAkt ,Ph1 och HETs.

Julis rapporterar följande:

Gjort mackor, sålt mackor, deltagit på phösarmöte, taggar inför sektionstacksittning.

6M rapporterar följande:

Genomfört lulevasan, m-banketten, deltagit punchesittning, backhäf, phösarmöte och haft ett styrelsemöte

Pi rapporterar följande:

Bjudit på plättar och punch, anordnat backhäf, punchesittning och deltagit på bal.

Xp-M rapporterar följande:

Lagat sin trasiga port och köpt en ny dammsugare. Framför att hyran kan komma att höjas på deras lokal.

MAkt rapporterar följande:



Deltagit på lulevasan, m-banketten, anordnat frunch, gocart med Ph1, punchsittning med Pi och jobbar med överlämning.

pH1 rapporterar följande:

Ny medlem, Jonas, utfört Gocart med Makt (nästan inget regn).

HEts

Ny programtröja, internt event 30 maj.

M-jet

Informationsmöte, rekryterat engagerare, håller företagskontakt (minst 5 klara)

§ 2.4

Kårfullmäktige

Föredragare: Hanna Nilsson Åbman

Att på senaste KF har thule-gruppen ansökt om pengar vilket de beviljades samt haft storval för nya styret.

§ 3 Propositioner

§ 3.1 **Reglementesändring, ordförande 6M förtroendevald post**

Mattias Thorwid presenterar förslaget

Diskussion kring ämnet:

Henrik: Varför propositionen kommit upp?

Lydia: Anses onödigt då det blir svårare för ordförande att skrivas på lokalen.

”””: Anses positivt då det ger öppen info om vem som blir nyvald.

Simon: Borde anordnas med invalsdatum med sittande styre så att ett bra datum för inval väljs.

Karin: Vad händer om posten nekas på sektionmöte? svar: Personen anses inte värdig och bör därför inte sitta som ordförande.

Diskussionen avslutas.



§ 3.2 Reglementesändring, ordförande Julius förtroendevald post

Mattias Thorwid presenterar förslaget

§ 3.3 § 3.3 Budgetproposition 15/16

Mattias Thorwid presenterar föreslaget

August: större ändring som gjorts:

Mindre pengar till posten smart.

Mer pengar till avtackning.

Mer pengar till utbildningsbevakning.

XP-m: Anmäler att höjning av deras hyra kan förekomma.

Förhandling med Lulebo om hur det ska lösas.

Anders: Vad baseras medlemsavgifter på? Svar: Baserat på dagens medlemsantal och vad varje medlem betalar.

Clara: När utses årets Maskinare? Svar: Inget som varit i år men budgeterat för nästa år då det anses att det borde återinföras.

Simon: Nolle-p, spenderades alla pengar? Svar: Nej, men anses att i år kan det göra det då tröjor kan köpas in för motsvarande summa som inte spenderades förra året.

§ 4 Motioner

§ 4.1 Inga motioner

§ 5 Beslut

§ 5.1 Reglementesändring, ordförande 6M förtroendevald post

Sektionsmötet beslutar att rösta igenom propositionen.



§ 5.2 Reglementesändring, ordförande Julius förtroendevald post

Sektionsmötet beslutar att rösta igenom propositionen.

§ 5.3 Budgetpropositionen 15/16

Sektionsmötet beslutar att rösta igenom propositionen.

§ 5.4 Val av vakanta KF-poster 15/16

Sektionsmötet beslutar att göra en öppen röstning samt att rösta in:

Henrik Olsson, Td 3, suttit som KF två år tidigare.

Anders Almkvist, Maskin 3, suttit som KF ett år tidigare.

Olle Johansson, Het 1, ordförande i valhall

Arvid Marklund, 6-mästare 6M, vill få mer insyn i kårupplägget.

Till KF-ledamot läsåret 15/16.

§ 5.5 § 5.5 Val av externrevisor 15/16

Anders Ångström nominerar sig själv till externrevisor.

Läser ekonomi – redovisning och styrning, år 4

Varit externrevisor en gång tidigare för Maskinteknologsektionen.

Där han varit delaktig/ bidragit till stadgeutveckling samt utveckling av ekonomiska rutiner i ett redovisningsprogram.

Sektionsmötet beslutar att rösta in **Anders Ångström** till externrevisor läsåret 15/16.

§ 5.6 § 5.6 Beslut om föreslagen medlemsavgift, senioravgift och associerat medlemsskap

Sektionsmötet beslutar att rösta igenom propositionen om medlemsavgift.



§ 6 Diskussion

§ 6.1 Ingen diskussion

§ 7 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 8 Avslutande formalia

§ 8.1 Nästa möte

Nästa sektionsmöte kommer att hållas läsperioden 1 läsåret 15/16.

§ 8.2 Mötet avslutas

Mattias Thorwid förklarar mötet avslutat klockan **19:32**.



Bilaga: Närvarolista

Medlem:

Rebecka Skarin

Johan Phil

Rikard Alfjorden

Klara Kanon

Fredrik Roselia

Elin Lind

Eskil Hjort

Julia Nilsson

Pontus Ericsson

Jonas Dahlgren

Hanna Nilsson Åhman

Kristina Sandström

Erika Möller

Anders Almkvist

Clara Danielsson

Herman Klug

André Medin

William Lidwell

Lydia Linse

Henrik Olsson

Icke Medlem:

Anders Ångström

Axelina Flote

Elin Lindberg

Pernilla Malmgren